

「歲月如流 60 載：從大會堂到藝術館」講座

日期：2022.08.14（星期日）  
時間：下午 3:00 - 4:30  
地點：香港大會堂高座 8 樓演奏廳  
主持：莫家詠博士  
講者：曾柱昭先生、丁新豹教授  
語言：粵語

名額有限，先到先得，不設劃位。

請將填妥之報名表以**傳真（2723 7666）**或**電郵（hkmoa\_enquiries@lcsd.gov.hk）**方式遞交。如申請獲接納，本館會發電郵確認。

\* 以上節目日期、時間及安排會因應疫情而有所調整，敬請留意香港藝術館網頁（hk.art.museum）更新。

**Talk - 60 years in a blink: From MA to MoA**

Date: 2022.08.14 (Sun)  
Time: 3:00 - 4:30pm  
Venue: Recital Hall, 8/F, Hong Kong City Hall High Block  
Moderator: Dr Maria Mok  
Speakers: Mr Gerard C C Tsang, Prof Joseph Ting  
Language: Cantonese

Limited seats are available on a first-come, first-served basis with free seating.

Please submitted the completed application form by **fax (2723 7666)** or **email (hkmoa\_enquiries@lcsd.gov.hk)**. If the application is accepted, a confirmation email will be sent to the applicant.

\* Dates, time and arrangement of the talk will be adjusted in response to the pandemic situation. Please browse HKMoA's website (hk.art.museum) for the latest update.

姓名 Name
電郵地址 Email Address
聯絡電話 Mobile Phone No.

閣下於表格內所提供的個人資料將會存檔於本館作紀錄。根據個人資料(私隱)條例第十八、二十二及附表一載列的第六原則，閣下有權要求查閱及更正申請表格內所提供的個人資料。

如有任何有關該表格所收集資料的查詢，包括查閱及更正資料，請聯絡香港藝術館學習組，電話：2734 2165。

You have the right to request access to, and to request correction of, the personal data in this form in accordance with Section 18, 22, and Principle 6 of Schedule 1 to the Personal Data (Privacy) Ordinance. The personal data collected in this form will be entered in the records of the Hong Kong Museum of Art. Enquiries concerning the personal data collected in this form, including requests for access or corrections, should be addressed to the Museum Learning Unit (tel no: 2734 2165).